
Maßstab „GrowUp“ G22

Beechwood 2m folding rule with cm graduation on the front for precise measuring.
The backs of the sections are unprinted for your own personal markings and information. Ideal birthday present for 
parents who can label the first section with the name, date of birth and height of the child. Parents can later 
document their children's heights at different times using a waterproof pen to draw lines with the dates.
Siblings can later compare their heights with each other at different ages.
Thus the rule accompanies the children their life long. For companies working with baby products / clothes, etc.

Buchenholz-Gliedermaßstab 2m mit cm-Skalierung auf Gliedervorderseite zum präzisen Messen.
Die Rückseite der Glieder ist unbedruckt zum Personalisieren und Markieren. 
Geschenk zur Geburt: Maßstab auf Rückseite des 1. Gliedes mit Namen, Größe und Geburtsdatum versehen.
Anschließend ermitteln die Eltern die Größe ihrer Kinder zu verschiedenen Zeitpunkten.
Mit einem wasserfesten Stift wird die entsprechende Körpergröße durch eine Linie mit Datum 
auf der Gliederrückseite festgehalten. Zielgruppen sind: Unternehmen der Babynahrung, Kinderbekleidung etc.

Markierung der 
Körpergröße

Marking the
body size

Artikel
Item

Holz-Gliedermaßstab
wooden folding rule

Länge / Skala
Length / scale

2m / cm

Farbe
Colour

weiß
white

Messgenauigkeit
Accuracy

EWG-Klasse III
EEC-class III

Gewicht
Weight

100g

Gliederstärke
Thickness

3,4mm

Veredelungsmöglichkeit
Advertising option

Tampondruck
Pad printing

170mm x 25mm

Digitaldruck
Digital imprint

vollflächig
all over


